## 作文从新写学号63

## PcUFNuLazplk?

- 1. 很多人现在活得比以前寿命长,可能是因为科技的发展和生活水平的提高。
  - Now, many people have longer lifespan than ancients because of (the) development of technologies and better living standard.
- 2. 有些问题可能会<mark>产生</mark>,而社会需要采取一些<mark>措施</mark>去处理这些问题。
- Some issue may emerge, and social need tackle this problem by some methods

  3. 对医疗的需求也会上升,随着老年人口比例的增
- 加。 Mith the rate of population in old age are rising and they wants more medical facilities.

  4. 人们年纪大了之后,会有一些老年病,比如说记忆

When people get older, they will get old age diseases such as memorial decay and heart attack.

5. 需要建立更多的医疗设施和老人院区照顾这些老年

them to solve medical problems.

- 人,帮助她们解决医疗问题。
  So we should **set up** more medical facilities and healthcare house to take care of the old and help
- 这也就意味着其他年龄群体不一定能获得很方便的 医疗服务。

This means the other age people may not acquire/
have convenient medical services.

the other age people 用 the others 可以不啊7. 政府可以做两个事情去解决这些问题

- Governments can tackle the problems by two ways
- 9. 这样他们可以自给自足,而不是依赖政府给的养老金。
  By this way, they can self-sufficient rather than rely on government's pensions.
- 10. 其次,政府需要人们形成储蓄的习惯,这样年龄大的人可以支付部分的医疗费用和住宿,这样也会减少社会的负担。
  Besides, governments should natural resident habits to saving money, and the older can afford

parts cost of medicals and accommodations by themselves. 这里用to还是of啊还是for?

11. 老年人口会给一个国家的经济带来挑战,政府可能需要鼓励人们延迟退休。
The population of olds may bring some challenge

to a county's economic, and governments may inspired them postpone working dateline.